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Svenska Kynologiska Akademin  

Protokoll nr 1/2008  

2008-04-08 

§§ 1 - 11 

 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Svenska Kynologiska Akademin den 8 april 

2008 i SKKs Konstmuseum, Rinkeby 

 

 

 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Åke Hedhammar (fr o m § 3), Marina Reuterswärd, 

Staffan Thorman, Märta Ericson 

 

Adjungerad 

Ulf Uddman 

 

Anmält förhinder 

Renée Willes, Kenneth Edh      

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

 

§ 1  Sammanträdet öppnas 

 

Förklarade ordföranden Nils Erik Åhmansson mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna. 

 

 

§ 2  Justering 

 

Valdes Staffan Thorman att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

 

§ 3  Föregående protokoll 

 

Förelåg justerat protokoll nr 3/2007 från den 15 december 2007  

 

§ 34  Uppdragsförteckning 

Konstaterade Akademin, att från föregående sammanträde kvarstår bland annat 

diskussionerna med anledning av de protokollförda uppdragen till Renée Willes att dels 

sammanställa en lista på vad som skrivits i Hundsport inom ämnesområdet kultur – hund och 

dels presentera underlag för fortsatt diskussion om skrivregler för Akademins dokument.  
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Kommenterade Akademin därefter några ytterligare punkter på uppdragsförteckningen och 

beslöt att verksamhetsrapport i fortsättningen ska lämnas varje år samt att förteckningar på 

donationer till SKK ska läggas som bilagor till verksamhetsrapporterna. 

 

Lades protokollet därefter med godkännande till handlingarna. 

 

 

§ 4  Information 

 

Marina Reuterswärd 

Presenterade Marina Reuterswärd ett önskemål om att Akademin bör skapa någon form av 

tradition för att hylla Svenska Kennelklubbens grundare A P Hamilton. Ett sätt vore att 

regelbundet, kanske en gång varje år i samband med en akademisammankomst, besöka 

graven på Solna kyrkogård. Efter A P Hamiltons död 1910 har graven officiellt besökts endast 

vid två tillfällen, nämligen vid Svenska Kennelklubbens 50-årsjubileum 1939 och senast 1989 

i samband med 100-årsjubileet. 

Enades Akademins ledamöter om att det är angeläget att fundera vidare utifrån Marina 

Reuterswärds förslag och att ta upp diskussionen igen. 125-årsjubileet om sex år bör vara ett 

tillfälle för en större manifestation 

 

Åke Hedhammar 

Informerade Åke Hedhammar om att han nu sitter i Veterinärhistoriska museets styrelse och 

att han där har möjlighet att bevaka kynologiskt särskilt intressanta frågor. 

 

 

§ 5  Verksamhetsrapport med ekonomisk redovisning 

 

Förelåg Akademins första verksamhetsrapport med ekonomisk redovisning, omfattande åren 

2005, 2006 och 2007.  

 

Beslöt Akademin att efter några smärre redaktionella ändringar godkänna 

verksamhetsrapporten. I enlighet med beslut i §3, detta protokoll, kommer en lista på de 

donationer, som SKK mottagit under den aktuella perioden att biläggas rapporten. 

 

 

§ 6  Ekonomisk rapport 2008  

 

Förelåg aktuell ekonomisk rapport, som godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 7  World Dog Show 

 

Veckoprogram 

Redogjorde Ulf Uddman för veckoprogrammet för de olika delegationer som kommer att 

besöka Svenska Kennelklubben. Enligt den nuvarande planeringen kommer inbjudna gäster 

att besöka kansliet och museet efter lunch på onsdagen. 
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Publikationer  

De häften av olika slag som kommer att publiceras inför WDS kommer att harmoniseras 

utseendemässigt. När det gäller den engelska versionen av National breeds kommer 

textavsnitten om ändamål och ursprung att prioriteras. 

 

 

§ 8  Logotype 

 

Förelåg en ny version av förslaget till logotype för Svenska Kynologiska Akademin. 

 

Beslöt Akademin godkänna förslaget under förutsättning att den gula färgen ersätts av 

guldfärg, om möjligt även på webben. 

 

 

§ 9  Kommande sammanträden 

 

Beslöt Akademin att höstens sammanträden ska äga rum  

18 september kl 14-17 och  

5 november från kl 15. 

 

 

§ 10  Nya akademiledamöter 

 

Uppdrog Akademin åt Nils Erik Åhmansson att kontakta Hans Järenäs beträffande ett 

eventuellt ledamotskap i Akademin. 

 

 

§ 11  Sammanträdet avslutas 

 

Förklarade ordföranden Nils Erik Åhmansson sammanträdet avslutat. 

 

Till protokollet antecknas att Akademin, efter det ordinarie mötets slut, förde informella 

samtal med Chefsintendent Carl Barkman från Bukowskis, vilken enligt uppdrag hade 

inbjudits av Marina Reuterswärd (Prot. nr 3/2007 § 33). 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Märta Ericson 

 

 

 

 

Justering: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson, ordförande  Staffan Thorman, justerare 


